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Zvláště v tomto období bývaly nemocnice rok co rok přeplněny pacienty s chřipkou – což už neplatí.
Obyčejnou chřipku jako by od letoška kdosi z glóbu sfoukl.

Není tomu tak proto, že současně prováděné testy nedokáží rozlišit chřipku od nemoci z Covidu-19?

Není zarážející, že v minulých letech, kdy nemocnice přetékaly pacienty s chřipkou, nevyhlašovaly se
žádné uzávěry a nenosily se žádné roušky?

Není povšimnutí hoden fakt, že kdyby byla pandémie reílná, nebyly by zprávy a svědectví
skeptických expertů vyřazovány, a to jak z internetu, tak z médií oficiálních?

Neudivuje fakt, že stěží naleznete nezávislého experta, který v pandémii z Covidu-19 věří?

Nejsme jen na cosi seřizováni?
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